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Protokół nr 34/2021 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 20 października 2021 r., godz. 14:00 
 
Ad. pkt 1 i 2 
Otwarcie posiedzenia 

Podczas otwarcia posiedzenia nieobecny Wicestarosta Andrzej Lewandowski. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu 
uczestniczył Starosta Michał Kochanowski. 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził 
prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Analiza wyników matur i egzaminów zawodowych szkół prowadzonych przez Powiat 

Kętrzyński. 

4. Zapoznanie się z projektami uchwał w sprawach: 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie; 

b) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  

w Kętrzynie; 

c) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie; 

d) wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XL 

sesji Rady Powiatu w dniu 21 września 2021 roku w sprawach: 

a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego obowiązujących w 2022 roku; 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi  

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

obowiązujących w 2022 roku; 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 

2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 

Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie; 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 

2035; 
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g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 

Pracy w Kętrzynie. 

6.  Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

7. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 22 września 2021 r. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
Ad. pkt 3  
Analiza wyników matur i egzaminów zawodowych szkół prowadzonych przez Powiat 
Kętrzyński 
 Radna Urszula Baraniecka poinformowała, że analizowała przedstawione wyniki 
(zał. nr 2) i zauważyła, że poprawiła się zdawalność egzaminów w Powiatowym 
Centrum Edukacyjnym w Kętrzynie oraz w Technikum nr 2 w Kętrzynie i jest to 
pozytywna informacja, natomiast martwi Zespół Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej, 
ponieważ zmniejsza się zdawalność w liceum ogólnokształcącym, ponieważ obecnie po 
poprawkach wynik to 84%. 
 Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia Danuta Tomczak poinformowała, że ma 
przygotowaną analizę dotyczącą zdawalności matur i egzaminów zawodowych od 2017 
roku, którą prześle mailem. 
 Radna Urszula Baraniecka zapytała czy wszyscy absolwenci szkół przystępują do 
matury, ponieważ bez tej informacji statystyka zdawalności matur jest niewiarygodna. 
 Naczelnik wyjaśniła, że w liceum dla dorosłych wyniki są niskie, a w tym roku nie 
było naboru do tej klasy. Naczelnik dodała, że środki z subwencji nie są wystarczające 
na utrzymanie szkoły, a ponadto nie finalizuje ona swojego celu, jakim jest zdanie 
matury, w związku z czym będzie wygaszana.  
 Radna Urszula Baraniecka stwierdziła, że według przedstawionego zestawienia  
w szkole STOPKA jedna osoba podeszła do matury i zdała, w związku z czym zapytała 
ile osób się w niej uczy. 
 Naczelnik poinformowała, że klasa liczy ok. 14 osób. 
 Radna stwierdziła, że jest to złe rozwiązanie dla samorządu, ponieważ dyrektor 
jednej i drugiej szkoły pełni tą samą funkcję w jednym pomieszczeniu i nie ma mowy  
o podziale czasu, a samorząd musi oddać środki na 14-16 uczniów, z czego do matury 
podchodzi tylko jedna osoba. 
 Naczelnik wyjaśniła, że Powiat na tym nie traci, ponieważ zakładana liczba 
uczniów szkoły niepublicznej jest podawana w systemie informacji oświatowej i na tej 
podstawie przyznawana jest subwencja.  
 Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że szkoła STOPKA wynajmuje 
pomieszczenia w Zespole Szkół im. Marii Curie – Skłodowskej, z czego środki trafiają do 
Powiatu.  
 
Ad. pkt 4 
Zapoznanie się z projektami uchwał w sprawach: 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie 
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Starosta Michał Kochanowski poinformował, że radny Zbigniew Olenkowicz złożył 

rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie, w związku  
z czym podjęcie uchwały jest zasadne, ale komisja nie musi wydawać w tym temacie 
opinii ze względu na personalny charakter projektu uchwały.  

 
Projekt uchwały stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 

b) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  
w Kętrzynie 
 

Starosta poinformował, że w tym przypadku również została złożona rezygnacja 
przez radnego Mirosława Bobrowskiego, w związku z czym w kolejnym podpunkcie 
przedstawiony został projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu w Kętrzynie.  

 
Projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
c) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  
 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
 

d) wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  
 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 
Ad. pkt 5 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia pozostałych 
projektów uchwał będących przedmiotem XL sesji Rady Powiatu: 
 

a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 
pływającego obowiązujących w 2022 roku 

  
Naczelnik Agata Kowalska – Skórka poinformowała, że uchwała była podjęta 

pierwszy raz w ubiegłym roku, a teraz wprowadzone zostały zmiany w stawkach za 
przechowywanie i holowanie statku lub obiektu pływającego, a jest to obowiązek 
wynikający z ustawy o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych. 
Ponadto Naczelnik poinformowała, że zostanie zgłoszona autopoprawka do projektu 
uchwały, ponieważ Minister Finansów zmienił nazwę na Ministra Finansów, Funduszu  
i Polityki Regionalnej. Naczelnik poinformowała, że przeprowadzone zostało zapytanie 
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ofertowe, aby wyłonić Wykonawcę tego zadania ale nikt nie wyraził chęci podpisania 
umowy w tym zakresie.   
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 7). 

 
 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi  
i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  
w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
obowiązujących w 2022 roku 

 
 Starosta Michał Kochanowski przedstawiając uchwałę  poinformował, że 
zawarte w projekcie uchwały stawki obowiązują do końca marca, natomiast jeśli  
w wyniku postępowania zostanie wybrany wykonawca z innymi stawkami to uchwała 
będzie aktualizowana.  
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 8). 
 
 

c)    zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 
2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 
Dyrektor Dorota Siwicka wyjaśniła, że w związku z tym, iż Powiatowy Urząd Pracy  

w Kętrzynie nie wykorzystał środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w kwocie 150 000 zł i je zwrócił, będą one przeznaczone za 
zadanie w zakresie likwidacji barier w komunikowaniu się i technicznych oraz sprzęt 
rehabilitacyjny, a także zaopatrzenie w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 9). 
 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie 

 
Starosta Michał Kochanowski poinformował, że jest to uchwała intencyjna  

i dopiero po jej podjęciu Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie wystąpi  
z wnioskiem do Marszałka o utworzenie Zakładu Aktywności Zawodowej. Starosta 
wyjaśnił, że obiekt, w którym ma się znajdować ZAZ jest już w budowie, ale w związku 
ze znacznym wzrostem cen Wykonawca zwrócił się o aktualizację umowy. Starosta 
powiedział, że jest to zakład budżetowy, ponieważ będzie prowadził własną działalność 
gospodarczą, politykę finansową i generował dochody. Starosta dodał, że ta uchwała 
intencyjna jest jedną z najważniejszych decyzji obecnej kadencji Rady Powiatu  
w Kętrzynie. Powiedział, że Zakładu Aktywności Zawodowej do tej pory na naszym 
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terenie nie było, a patrząc pod kątem osób niepełnosprawnych będzie to ważny 
element aktywizujący. Starosta wyjaśnił, że brakuje miejsc, gdzie uczestnicy Warsztatu 
Terapii Zajęciowej mogliby spełniać się zawodowo wykorzystując nabyte umiejętności. 
Starosta poinformował, że oprócz samych uczestników, terapeutów i pozostałych 
pracowników, należy znaleźć odpowiednią osobę na stanowisko kierownika Zakładu, 
który będzie potrafił zarządzać zakładem pracy, ale również musi być to osoba  
z odpowiednimi kwalifikacjami i podejściem do osób niepełnosprawnych. Starosta 
poinformował, że 23 listopada odbędzie się konferencja mająca na celu przedstawienie 
informacji o budowie Zakładu Aktywności Zawodowej, na którą zostaną zaproszenie 
radni oraz władze województwa, parlamentarzyści, osoby związane z działalnością na 
rzecz niepełnosprawnych, przedstawiciele Zespołów Aktywności Zawodowej, 
Ośrodków Pomocy Społecznej.  

Dyrektor Dorota Siwicka powiedziała o nowym programie Ministerstwa, który 
zakłada dofinansowanie utworzenia Zakładów Aktywności Zawodowej ale również 
dofinansowania na funkcjonowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej, wypożyczalnia 
sprzętu oraz mieszkalnictwo dla osób niepełnosprawnych. Dyrektor dodała, że ma 
nadzieję, że Powiat otrzyma środki na wyposażenie Zakładu Aktywności Zawodowej. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał czy za dofinansowanie nie są stawiane warunki 
np. dotyczące konieczności funkcjonowania Zakładu przez co najmniej 5 lat.  

Starosta wyjaśnił, że zawiązywana jest umowa pomiędzy Powiatem a 
Marszałkiem na finansowanie i wszystko zależy od treści zawartej umowy, ale na 
pewno będzie taki wymóg, ponieważ aż 60 % dofinansowuje PFRON, a reszta to środku 
Powiatu.  

Radny Piotr Węglarski zapytał, czy może być taka sytuacja, że Powiat będzie 
dopłacał do działalności bieżącej Zakładu Aktywności Zawodowej. 

Dyrektor wyjaśniła, że nie przewiduje takiej sytuacji ale przy podpisywaniu 
umowy z Marszałkiem będą prowadzone negocjacje. 

Starosta wyjaśnił, że ZAZ przy prowadzeniu działalności gospodarczej może 
zarabiać i wtedy te środki będą przeznaczone na działalność bieżącą, a ponadto każdy 
Zakład gromadzi środki w specjalnym funduszu z przeznaczeniem na rehabilitację, 
zatrudnienie psychologa, wyjazdy na turnusy rehabilitacyjne, a nawet dofinansowanie 
do protezy.  
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 10). 
 
 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022 

 
 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 11). 
 
 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 
2035 
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Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych  
w projekcie uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 oraz projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2021: 

 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
 
1. Na wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Kętrzynie 

dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami, na zakup usług 
pozostałych 

Zmn. W. 710; 71015; § 4430 – 1 000 zł 
Zw. W.          § 4300 – 1 000 zł 
 
2. Na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 32 913 zł  
Zmn. W 754; 75411; § 3070 – 10 000 zł 
                                     § 4020 –   1 511 zł 
                                     § 4070 – 20 924 zł 
                                     § 4120 –      478 zł 
Zw. W.                        § 4060 – 20 924 zł 
                                     § 4110 –   1 989 zł 
                                     § 4260 –   5 000 zł 
                                     § 4300 –   5 000 zł 
 
3. Decyzją Nr FK 341/2021 z dnia 19.10.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 420 536 zł, z 
przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 
uprawnione 

Zw. D. 851; 85156; § 2110 – 420 536 zł 
Zw. W                       § 4130 – 420 536 zł (PUP) 
 
4. Decyzją Nr FK 299/2021 z dnia 04.10.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej dla powiatu o kwotę 14 273 zł na finansowanie 
zespołu do spraw orzekania o niepełnosprawności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie  

Zw. D. 853; 85321; § 2110 – 14 273 zł 
Zw. W.                      § 4210 –    4 273 zł 
                                  § 4300 –  10 000 zł 
 
 
II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 
1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 20 000 zł na zakup usług 
pozostałych 

Zmn. W. 600; 60014;§ 4210 – 10 000 zł 
                                     § 4270 – 10 000 zł 



 7 

Zw. W.                         § 4300 – 20 000 zł 
2. W związku z podpisaniem z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim aneksów do 

umów o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. 
„Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej nr 1737N 
Dr.nr 1618N-Koczarki-Krzyżany” dokonać zwiększenia dofinansowania oraz 
planu wydatków o kwotę 150 135 zł. Planowane wydatki po zmianie wynoszą 
2 800 553 zł, w tym dofinansowanie w kwocie 1 475 344 zł, udział powiatu  
1 325 209 zł 

Zw. D. 600; 60014; § 6350 – 150 135 zł 
Zw. W.                      § 6050 – 150 135 zł 
 
3. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji w związku  

z otwarciem ofert przewyższających kwoty zaplanowane dokonać urealnienia 
wartości zadania. Po zmianie wartość zadania pn. „Wykonanie (budowa) 
przejścia dla pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej nr 1735N 
Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady z drogą podporządkowaną” – z kwoty 66 266 zł 
do kwoty 81 244 zł, z czego: dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg - 53 012 zł, dofinansowanie Gminy Kętrzyn - 14 116 zł, udział powiatu – 
14 116 zł). Zwiększyć dochody o kwotę 7 489 zł, wydatki o kwotę 14 978 zł. 
Środki własne w kwocie 7 489 zł przesunąć z zadania pn. „Inwestycje wspólne 
z gminami 50/50” 

Zw. D. 600; 60014; § 6300 –   7 489 zł 
Zmn. W.                    § 6050 –   7 489 zł 
Zw. W.                       § 6050 – 14 978 zł 
 
4. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji dokonać 

urealnienia wartości i terminów realizacji zadań poprzez ujęcie ich jako 
przedsięwzięć realizowanych w latach 2021-2022. Po zmianie wartości 
przedsięwzięć wynoszą: 

1) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno - 
użytkowych drogi powiatowej nr 1733N na odcinku Nakomiady-Salpik – z kwoty 85 
000 zł do kwoty 95 000 zł,  
z czego: w roku 2021 – 5 000 zł, w roku 2022 – 90 000 zł (udział powiatu 45 000 zł, 
udział gminy 45 000 zł), 

2) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno - 
użytkowych drogi powiatowej nr 1968N na odcinku Wilkowo-Stachowizna – z kwoty 
36 000 zł do kwoty 50 000 zł, z czego: w roku 2021 – 5 000 zł, w roku 2022 – 45 000 
zł (udział powiatu 22 500 zł, udział gminy 22 500 zł). 

W roku 2021 zmniejszyć dochody o kwotę 60 500 zł, wydatki o kwotę 111 000 zł. 
Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki o kwotę 50 500 zł 

Zmn. D. 600; 60014; § 6300 –   60 500 zł 
Zmn. W.                      § 6050 – 111 000 zł 
Zmn. Przychody;        § 950   –   50 500 zł 
 
5. Dokonać zmniejszenia dochodów ze sprzedaży majątku o kwotę 124 801 zł. 

Dla zbilansowania dokonać zmniejszenia wydatków o kwotę 74 301 zł oraz 
zwiększyć wolne środki o kwotę 50 500 zł. 
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Zmn. D.  700; 70005; § 0770 – 124 801 zł 
Zmn. W. 710; 71095; § 4300 –   74 301 zł 
Zw. Przychody;            § 950   –   50 500 zł 
 
6. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji dokonać 

urealnienia przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej 
budynku nr 4 Zespołu Szkół im. Macieja Rataja przy ul. W. Łukasińskiego  
w Reszlu wraz ze zmianą sposobu użytkowania na Powiatowy Dom Dziecka” 
realizowanego w latach 2020-2021. Zwiększyć finansowanie wydatków ze 
środków własnych o kwotę 120 000 zł. Planowane wydatki w roku 2021 po 
zmianie wynoszą 1 149 606 zł, w tym środki unijne 507 322 zł, środki powiatu 
505 463 zł, środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 136 821 zł. 
Środki własne przesunąć  
z zadania pn. „Inwestycje wspólne z gminami 50/50” 

Zmn. W. 600; 60014; § 6050 – 120 000 zł 
Zw. W.    801; 80195; § 6059 – 120 000 zł 
 
7. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 8 960 zł na zakup pomocy dydaktycznych oraz 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 32 200 zł na 
wynagrodzenia bezosobowe 

Zw. D.     801; 80140; § 0870 –   8 960 zł 
Zmn. W.          80115; § 4010 – 32 200 zł 
Zw. W.                          § 4170 – 32 200 zł 
                          80140; § 4240 –  8 960 zł 
 
8. Na wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 
12 800 zł na zakup materiałów  
i wyposażenia oraz opłat 

Zmn. W. 801; 80134; § 4500 –   5 328 zł 
                854; 85403; § 4260 –   7 472 zł 
Zw. W.                          § 4210 – 10 000 zł 
                                       § 4430 –   2 800 zł 
 
9. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. C. Skłodowskiej  dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 21 500 zł na zakup 
materiałów i wyposażenia oraz usług remontowych 

Zmn. W. 801; 80115; § 4270 – 14 500 zł 
                                      § 4390 –    2 950 zł 
                         80120; § 4700 –       900 zł 
                                      § 4710 –    3 150 zł 
Zw. W.   801; 80115; § 4210 –  14 500 zł 
                         80120; § 4270 –    7 000 zł 
 
10. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja  dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 17 300 zł na zakup 
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materiałów i wyposażenia, usług telekomunikacyjnych oraz wynagrodzenia 
bezosobowe 

Zmn. W. 801; 80115; § 4410 –  3 500 zł 
                                      § 4700 –   2 000 zł 
                                      § 4710 –   3 900 zł 
                854; 85410; § 4300 –   7 900 zł 
Zw. W.   801; 80115; § 4170 –    3 900 zł 
                                      § 4210 –    4 200 zł 
                                      § 4360 –    1 200 zł 
                         80140; § 4210 –    3 000 zł 
                854; 85410; § 4210 –    5 000 zł 
11. Decyzją Nr FK 324/2021 z dnia 18.10.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej dla powiatu o kwotę 70 000 zł na realizację 
zadań wynikających z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury 
oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-
komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna Tablica”  

Zw. D. 801; 80115; § 2130 – 28 000 zł 
                     80117; § 2130 – 14 000 zł 
        80120; § 2130 – 14 000 zł 
                     80134; § 2130 – 14 000 zł 
Zw. W.        80115; § 4240 – 14 000 zł (PCE) 
                    80115; § 4240 – 14 000 zł (ZS MCS) 
                    80117; § 4240 – 14 000 zł (ZS Rataja) 
       80120; § 4240 – 14 000 zł (ZS Rataja) 
                    80134; § 4240 – 14 000 zł (SOSz-W) 
 
12. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja wprowadzić do budżetu 

przedsięwzięcie Erasmus+ „Mobilność edukacyjna” realizowane w latach 
2021-2022. Finansowanie stanowią środki unijne w kwocie 67 962 zł. Dokonać 
zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 67 962 zł,  
w tym w roku 2021 – 27 119 zł, w roku 2022 – 40 843 zł 

Zw. D. 801; 80195; § 2001 – 27 119 zł 
Zw. W.                      § 4701 – 27 119 zł 
 
13. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać przeniesienia 

planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 19 000 zł na zakup usług 
pozostałych 

Zmn. W. 852; 85203; § 4170 – 15 000 zł 
                         85220; § 4170 –    4 000 zł 
Zw. W.             85203; § 4300 – 15 000 zł 
                         85220; § 4300 –    4 000 zł 
 
14. Decyzją Nr FK 326/2021 z dnia 14.10.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej dla powiatu o kwotę 2 688 zł na 
dofinansowanie pracownika socjalnego w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie  

Zw. D. 852; 85220; § 2130 – 2 688 zł 
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Zw. W.                      § 4010 – 2 688 zł 
 
15. Na wniosek Powiatowego Urząd Pracy dokonać zwiększenia planu dochodów  

i wydatków o kwotę 2 700 zł na koszty zastępstwa prawnego oraz 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 569 zł na 
zakup usług zdrowotnych i ubezpieczenie majątku 

Zw. D.  853; 85333; § 0970 – 2 700 zł 
Zmn. W.                    § 4270 –    306 zł 
                                   § 4410 –    263 zł 
Zw. W.                       § 4280 –    296 zł 
                                   § 4300 – 2 700 zł 
                                   § 4430 –    273 zł 

 
Starosta Michał Kochanowski poinformował, że na sesji zostaną zgłoszone 

autopoprawki, które wynikają z tego, że po przesłaniu materiałów sesyjnych pojawiła 
się informacja o uzyskaniu dofinansowania przez Zespół Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu z projektu Erasmus + Mobilność Edukacyjna na kwotę 67 000 zł, którą należy 
wprowadzić do budżetu, aby dofinansowanie nie przepadło. Starosta poinformował 
również, że autopoprawką zostanie wprowadzone zwiększenie dotacji celowej dla 
Powiatu o 2 680 zł na dofinansowanie pracownika socjalnego w Powiatowym Centrum 
Pomocy Rodzinie w Kętrzynie oraz zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 70 000 zł 
na realizację zadania wynikającego z Rządowego Programu Rozwijania Szkolnej 
Infrastruktury oraz Kompetencji Uczniów i Nauczanie w Zakresie Technologii 
Informatyczno – Komunikacyjnych Aktywna Tablica. Ponadto Starosta poinformował, 
że w autopoprawce znalazło się również zwiększenie planu dotacji celowej dla Powiatu 
o kwotę 420 000 zł z przeznaczeniem na opłacanie składek na ubezpieczenie 
zdrowotne osób do tego uprawnionych.  

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 12). 
 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 13). 

 
Po przeprowadzeniu głosowania Starosta Michał Kochanowski poinformował, że 

drugi przetarg na sprzedaż budynku po Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 
w Reszlu nie przyniósł rozstrzygnięcia, ponieważ nie było chętnych, w związku z czym 
Zarząd podjął decyzję o obniżeniu ceny o 50%, a następnie cena zostanie obniżona 
jeszcze o 50% z uwagi na zabytek. Starosta poinformował, że odbędzie się trzeci 
przetarg. Starosta poinformował również, że w ubiegłym tygodniu wpłynęło pismo  
z Ministerstwa Finansów, które wskazuje planowane kwoty dochodów na rok 2022 i są 
to niepokojące dane, ponieważ subwencja ogólna będzie mniejsza 250 000 zł, część 
wyrównawcza o 1 600 000 zł, część oświatowa wyższa jedynie o 400 000 zł, planowany 
udział w PIT mniejszy o 800 000 zł, a ponadto jest jednorazowe uzupełnienie subwencji 
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w kwocie 9 000 zł, ale biorąc pod uwagę uzupełnienie subwencji i uszczuplenie 
dochodów w części wyrównawczej budżet Powiatu na 2022 r. według przedstawionego 
planu jest mniejszy niż w roku bieżącym. Starosta dodał, że Skarbnik otrzymał również 
plany wydatków jednostek, które są wyższe o ok. 20 % w każdej z nich, dlatego 
kierownicy i dyrektorzy dostali informację o konieczności skorygowania planów. 
Starosta wyjaśnił, że budżet będzie tworzony w ciężkich warunkach i prawdopodobnie 
nie będzie możliwa realizacja wszystkich inwestycji, które Zarząd chciałby zrealizować.  

Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że do tej pory wpływające środki zwiększały się  
z każdym rokiem, natomiast w przyszłym roku nastąpi odwrócenie trendu i jest to 
niepokojące, ale wszystkie powiaty będą musiały sobie z tym poradzić. 

Starosta Michał Kochanowski zasygnalizował, że budżet roku 2022 będzie trudny  
i może nie być środków na realizację dużych zadań inwestycyjnych, a jedyne co cieszy 
to wykonanie do tej pory zadań takich jak remont internatu czy przebudowa basenu  
i budowa boiska. 
 
 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 
Pracy w Kętrzynie 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytańko projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 14). 
 
 

Ad. pkt 5 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
  
 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że dzisiaj przyjechała do Szpitala 

Powiatowego w Kętrzynie pierwsza grupa studentów VI roku, którzy są zadowoleni, 

ponieważ zostali dobrze przyjęci, każdy dostał własną szafkę i będą odbywali praktyki.  

 Radna Urszula Baraniecka przypomniała, że trwa obecnie remont sali 

gimnastycznej przy Zespole Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej i kilka miesięcy temu 

była tam komisja, która sprawdzała potrzeby wymiany umywalek lub innych 

elementów do naprawy, ale okazało się, że nie pojawiła się taka konieczność. Radna 

poinformowała, że otrzymała sygnał od pracowników szkoły, którzy prosili  

o złożenie wniosku o ponowną kontrolę komisji w zakresie tych potrzeb, ponieważ 

według informacji od pracowników istnieje konieczność uzupełnienia pisuarów  

i umywalek w szatniach oraz pomalowania sufitu w toalecie w pomieszczeniu dla 

nauczycieli. 

Ponadto radna przypomniała, że składała wniosek o renowację drzwi wejściowych  

w I Liceum Ogólnokształcącym im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Kętrzynie  

i zasugerowała, że to wejście na czas naprawy drzwi nie musi być używane, ponieważ 

szkołą posiada jeszcze trzy inne wejścia. 



 12 

Radna poprosiła również, aby Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej 

sprostowała informację dotyczącą pomysłodawcy konkursu ortograficznego o Złote 

Pióro Starosty, która padła  

w czasie przebiegu konkursu. 

 

Ad. pkt 6 
Przyjęcie protokołów 
 Komisja Edukacji i Kultury w głosowaniu przyjęła: 

 jednogłośnie głosami 5 „za” – protokół z posiedzenia w dniu 22 września 2021 r. 
 
Ad. pkt 7 
Zamknięcie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 15:15. 
 
Protokołowała: 
 
M. Filipiak 
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